
Geacht Raad en college van Burgemeester en Wethouders,

Wij komen heel graag het één en ander mondeling toelichten.

Met vriendelijke groet.

Het is volgens ons ook niet helemaal eerlijk als je kijkt naar het feit dat er bij ons bij de overburen een 
asielzoekers centrum is gehuisvest. Wij hebben als samenleving de plicht om deze vluchtelingen op 
te vangen en daar zal je ons dan ook niet over horen, maar alles in 1 hoek van de gemeente 
samenbrengen is onacceptabel en in onze ogen niet rechtvaardig.

We willen dan ook aangeven dat de geluidsoverlast die de school voortbrengt, de infra die de 
Tilburgseweg/Boschkamer en de A58 (fijnstof, geluid, stikstof), het Barbara Benz park niet de 
aangewezen locatie voor relocatie van het Mill Hill is.
Neem aan dat de raad hier niet voor kiest om slechts economisch reden. U kunt er dan ook op 
rekenen mee houden dat wij hiermee niet akkoord kunnen gaan.

Stom verbaast hebben wij kennis genomen van de plannen om te onderzoeken of het Mill Hill college 
kan worden verplaatst naar het Barbara Benz park.
Afgelopen woensdag 21 februari was er een informatie avond georganiseerd en daar werden alleen 
plannen gepresenteerd met schets tekeningen van het Barbara Benz park.
Wat ons bevreemd is dat er nog 2 andere locaties onderzocht worden, maar daar zijn nog geen 
schetstekeningen voor gemaakt. Dit is een vreemde gang van zaken en wij krijgen het sterke gevoel 
dat er de keuze naar een gewenste uitkomst wordt gedrukt.

Wij zijn naar Goirle verhuist voor de rust die dit perceel gaf na alles wat we meegemaakt hebben. 
We wonen hier nu een 10 jaar, maar na het eerste jaar werd besloten om Huize de Bocht te verlaten 
en geheel te slopen. Het plan wat destijds werd gepresenteerd bestond uit terugbouwen op het 
afgebroken gebouw en er zou zorg in kunnen huisvesten. Dit plan werd al snel veranderd in het 
omdopen tot Barbara Benz Park en er zou woningbouw worden gepleegd voor het hogere segment, 
maar toen begon de onzekerheid.

Op een middelbare school met ca. 1400 leerlingen zit niemand te wachten als buur, dat hoeven wij 
natuurlijk niemand uit te leggen. Tijdens de presentatie van deze plannen werd er door de bewoners 
aan de Venneweg zelfs gezegd: "de vlag kan uit bij ons". Meer woorden wil ik er eigenlijk niet aan 
besteden, maar dat zegt natuurlijk genoeg.
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